
Referat af bestyrelsesmøde 16/1-2018 for Grundejerforeningen 

Stagebjergparken 

 
Til stede: Anders, René, Pia, Per  
Fraværende: nil 
Referent: Ann Charlotte  
 

Dagsorden Referat Action 

1 Siden sidst: 
● Affaldsø v. nr. 146 

(Anders) 
 

● Oprensning af søer (Per) 
 
 
 
 
 
 
 

● Affaldscontainere (René) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

● Gartner (Pia) 

 
Tilbud er modtaget og accepteret. 
Beløb ca. kr. 3000. Laves a.s.a.p. 
 
Spejderne kan ikke udføre arbejdet af 
sikkerhedsmæssige årsager. Vi får 
indhentet et tilbud fra Breth 
Maskinstation.  
 
Endnu et tilbud skal indhentes 
 
Pia checker hos kommunen om de kan 
anbefale et firma til formålet 
 
René har talt med kommunen 
omkring placeringen. Kommunen 
vurderer ikke, der er mere plads, der 
hvor der ikke er placeret visse 
containere. Det er ikke noget krav fra 
kommunens side, om de er der, eller 
ej. Regulativ modtaget. 
 
Affaldsøer males/behandles på 
arbejdsdagen. Ved indkaldelsen gør vi 
opmærksomme på, at såfremt der 
ikke er beboere til stede, fra det 
pågældende område, ordnes denne 
ikke. 
 
Tilbud på algebehandling/rensning af 
affaldsøer indhentes. Der er 14 øer. 
 
Der er ryddet godt i bund af Alminde 
Haveservice. Faktura er modt. og 
betalt. Vi er tilfredse med arbejdets 
udførsel. 

 
Nil 
 
 
 
Per 
 
 
 
René 
 
Pia 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Anders 



4 Økonomi v. Per 
● er der taget kontakt til 

revisor? Hvem mangler at 
betale? 

 
Asfaltarbejde er sat i gang med NCC - 
når vejret tillader det. 131 husstande i 
SBP. Der er kun én, der mangler at 
betale kontingent.  
 
Kassebeholdning pr. 16/1 er ca. kr. 1,2 
mio. Der er hensat kr. 600.000 til 
asfaltarbejde (helt ny belægning).  
Per anbefaler, at vi opretter en 
særskilt konto til formålet. Per 
undersøger i banken, om dette koster 
noget. 
 
Ved årsskiftet stemmer kassen! 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Per 

5 Evt Dato for arbejdsdag i 2018 er lørdag d. 
9/6 kl. 9.00 på den store legeplads. 
Anders ligger de op på hjemmesiden 
og ligger det op som en begivenhed på 
Facebook. 
 
Anders, Pia og René er på valg. Kun 
Anders ønsker ikke at fortsætte. Vær 
obs på at prikke til beboerne i SBP, for 
at få folk til at melde sig… 
 
Forslag til kontingentnedsættelse i 
2019/20 med på generalforsamlingen 
og/eller forbedringer i 
Stagebjergparken 
 
Hvad koster det at få slamsuget alle 
kloakkerne i SBP? Per undersøger det! 

 
 
 
Ann C. 
 
 
 
Alle 
 
 
 
 
 
 
 
 
Per 

6 Næste møde:  Tirsdag den 3. april kl. 19.45 hos Per 
for planlægning af arbejdsdagen i juni. 

Alle 

 
 
 


